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»ترشتگن« هم به سرنوشت »زلاتان« دچار شد
»مارک آندره ترش�تگن« به دلیل جراحی زانو که در تابس�تان س�ال جاری انجام 

خواهد داد، از حضور در رقابت های یورو ۲۰۲۰ ناکام ماند.
به گزارش ایرنا، دروازه بان آلمانی باش��گاه بارسلونا با انتشار پستی در اینستاگرام از تصمیم 
خود مبنی بر غیبت در یورو ۲۰۲۰ پرده برداش��ت و نوش��ت: با مش��ورت تیم پزشکی باشگاه 
تصمی��م گرفت��م یک جراحی تکمیلی انج��ام دهم و از اینکه در یورو ش��رکت نمی کنم بابت 

ناراحت هستم.
دروازه بان آبی اناری ها از س��وی بس��یاری گلر ش��ماره دو و ذخیره »مانوئل نویر« محسوب 
می ش��د و غیبت وی برای »یوآخیم لو« که در پایان این تورنمنت از سمت خود کناره گیری 

خواهد کرد، ضربه سنگینی خواهد بود.
آلمان در گروه ششم این رقابت ها با تیم های فرانسه، پرتغال و مجارستان هم گروه است.

رقابت های یورو ۲۰۲۰ که به دلیل پاندمی کرونا با تعویق یکساله مواجه شد،  از ۱۱ ژوئن تا 
۱۱ جولای سال جاری)۲۱ خردادماه تا ۲۰ تیرماه ۱۴۰۰( با حضور ۲۴ تیم در ۱۱ شهر اروپا 

با استقبال هواداران از ۲۵ درصد ظرفیت ورزشگاه ها برگزار شود.

 قول رئیس جمهور آرژانتین برای برگزاری
ایمن کوپا آمه ریکا

رئی�س جمه�ور آرژانتین قول داد کش�ورش به خوبی از عه�ده میزبانی کوپا 
آمه ریکا ۲۰۲۱ برآید.

به گزارش ایس��نا  به نقل از خبرگزاری فرانس��ه، آلبرتو فرناندز رئیس جمهور  آرژانتین 
علی رغم شیوع بیماری همه گیر کرونا که منجر به کشته شدن بیش از ۷۰ هزار نفر در 
کشورش شد تأیید کرد آرژانتین میزبان کوپا آمریکا است و به خوبی  و ایمن این رقابت 

ها را میزبانی خواهد کرد.
فرنان��دز در بیانیه ای برای کانال تلویزیونی C۵N آرژانتین گفت: ما با کنفدراس��یون 
فوتبال آمریکای جنوبی توافق کردیم که کوپا آمریکا را برگزار کنیم و قصد داریم این کار 

را با محدودیت های قابل اجرا انجام دهیم.
کنفدراس��یون فوتبال آمریکای جنوبی به لطف ۵۰ هزار دوز اهدایی توس��ط ش��رکت 
دارویی دولتی چین Sinovac واکسیناسیون فوتبالیست ها را برای مسابقات کوپا آمریکا 

آغاز کرده است.
مسابقات در شهرهای کوردوبا، سانتیاگو دل استروو، مندوزا و بوینس آیرس آرژانتین و 

در بارانکیلا، مدلین، کالی و بوگوتا کلمبیا برگزار خواهد شد.
بازی افتتاحیه کوپا آمریکا در بوینس آیرس بین آرژانتین و ش��یلی در تاریخ ۱۳ ژوئن 
برگزار می ش��ود و فینال برای ۱۰ ژوئیه در ورزش��گاه بارانکیلا متروپولیتن کلمبیا برنامه 

ریزی شده است.
پیش��تر الخاندرو دومینگس، رییس کنفدراس��یون فوتبال آمریکای جنوبی اعلام کرد 
کوپا آمه ریکا ۲۰۲۱ با حضور تماش��اگران برگزار می ش��ود. حداکث��ر ۳۰ درصد ظرفیت 
ورزشگاه ها می توانند میزبان هواداران باشند. این بازی ها قرار است در آرژانتین و کلمبیا 

برگزار شوند.

پولیسیچ جدایی از چلسی را تکذیب کرد
کریس�تیان پولیس�یچ با تکذیب جدایی خود از چلسی عنوان کرد که در این تیم 

خواهد ماند.
به گزارش ایسنا و به نقل از گاردین، کریستین پولیسیچ در تابستان سال ۲۰۱۹ از بوروسیا 
دورتمون��د با این امید که جای ادن هازارد را بگیرد به چلس��ی آمد اما تاکنون در تیم لندنی 
درخش��ش قبل را نداشته است. ستاره تیم ملی فوتبال آمریکا با مصدومیت ها دست و پنجه 

نرم کرده است و نتوانسته مهره ثابتی برای تیم لندنی باشد.
 او درباره احتمال رفتن از چلس��ی گفت: من به وضوح در چلس��ی خوش��حالم. دو س��ال 
باورنکردنی در این تیم داش��تم. مردم همیش��ه به من شک داشته اند ولی من همیشه درگیر 
یک چالش هس��تم و عاش��ق رقابت هستم. دوس��ت دارم خودم را در تیم اثبات کنم و بتوانم 

سالها در چلسی بمانم.
این بازیکن، تا اینجای فصل  در ۳۹ بازی در تمام مسابقات حضور داشته است. این بازیکن 
۲۲ ساله شش گل و سه پاس گل ثبت کرده است و امیدوار است در فینال لیگ قهرمانان نیز 

برابر منچسترسیتی به میدان برود.
این در حالی اس��ت که گفته شده بود بایرن مونیخ به جذب ستاره سابق بوروسیا دورتموند 

علاقه نشان داده و به دنبال بازگرداندن این بازیکن به بوندسلیگاست.

محرز: 

می خواهم در سیتی بازنشسته شوم
ستاره الجزایری منچسترسیتی ابراز امیدواری کرد که تمام دوران فوتبال خود را 

در این تیم سپری کند.
به گزارش ایس��نا و به نقل از دیلی میل، ریاض محرز نام خود را در لس��تر بر س��ر زبان ها 
انداخت. او که در سال ۲۰۱۴ از لوهاور به لسترسیتی پیوست توانست سال به سال پیشرفت 
کن��د و بعد از قهرمانی با لسترس��یتی در لیگ برتر به س��یتی رف��ت و در این تیم نیز خوش 

درخشید و عنوان قهرمانی را به دست آورد.
ریاض محرز درباره ش��رایط خود در س��یتی گفت: من در  منچسترس��یتی احساس خیلی 
خوب��ی دارم. هیچ تمایلی برای رفتن به تی��م دیگر ندارم. من هنوز نمی دانم وضعیتم چگونه 
خواهد بود اما من در س��یتی خوش��حالم و دوست دارم تمام دوران فوتبال خود را در این تیم 

سپری کنم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا به فکر پایان کار خود در مارسی است افزود: نه! این چیزی 
نیست که من به خودم بگویم باید انجام دهم. می خواهم در انگلیس و منچسترسیتی به کارم 
پایان دهم. اکنون روی این فینال لیگ قهرمانان متمرکز خواهم ماند. من دنبال  توپ طلا و 
این گونه مسائل نیستم و تنها می خواهم به تیمم برای قهرمانی کمک کنم. وقتی سال قبل 
لیورپول قهرمان ش��د ما خیلی ناراحت بودیم و قول دادیم که این قهرمانی را از لیورپول پس 
بگیریم و خوشحالم تیم توانست به قهرمانی در لیگ برتر برسد و اکنون تنها به فکر قهرمانی 

در لیگ قهرمانان هستیم.
ریاض محرز در دیدار برابر پاری س��ن ژرمن درخش��ید و توانست گلزنی کند و تیمش را به 

فینال برساند.

اجحاف بزرگ هلندی ها در حق ستاره ایرانی
رض�ا قوچان نژاد با وجود آمار فوق العاده ای که در تیم زووله داش�ت هیچ وقت 

نتوانست آن گونه که باید و شاید به میدان برود و بازی کند.
به گزارش ایرنا، رضا قوچان نژاد در مصاحبه ای آتشین علیه کادر فنی تیم زووله صحبت 
و پس از آن جدایی قطعی خود را از این تیم اعلام کرد. س��تاره اس��بق تیم ملی فوتبال 

ایران حالا باید در سن ۳۳ سالگی به دنبال چالش جدید باشد.
گوچی در سال ۲۰۱۹ به عضویت تیم زووله هلند در آمد اما با وجود نمایش قابل قبولی 
که داش��ت هیچ گاه به یک مهره ثابت در ترکیب زووله تبدیل نشد و مجبور شد این تیم 

را ترک کند. رضا در ۳۳ مسابقه موفق شد ۱۳ گل به ثمر برساند.
او هف��ت گل را در فص��ل نخس��ت و ۶ گل را در فصل دوم به ثمر رس��اند و گلزن ترین 
بازیکن زووله در هر ۲ فصل شد. قوچان نژاد در فصل اول ۱۳ بازی انجام داد که در هفت 
مس��ابقه ثابت بود. او به طور متوس��ط ۵۵ دقیقه در هر مسابقه حضور داشت. با این حال 
آمار فوق العاده هر ۱۰۱ دقیقه یک گل از این بازیکن به ثبت رسید. رضا یک پاس گل را 

هم برای هم تیمی هایش در این فصل ارسال کرد.
در سال دوم رضا در ۲۱ بازی وارد زمین شد که تنها در هفت مسابقه این اتفاق از ابتدا 
صورت گرفت. متوسط حضور قوچان نژاد از ۵۵ دقیقه به ۳۳ دقیقه کاهش پیدا کرد اما او 
بازهم بهترین گلزن زووله شد. این بار متوسط هر ۱۱۶ دقیقه یک گل برای ستاره ایرانی 

این تیم هلندی به ثبت رسید اما بازهم او مورد بی مهری قرار گرفت.
پیش از این رضا در ۱۱ تیم مختلف بازی کرده بود و حالا بعد از سپری کردن ۲ فصل 
در تیم دوازدهم باید منتظر تیم س��یزدهم این س��تاره ۳۳ ساله باشیم. او پیش از این در 
تیم ه��ای هیرنفین هلند و گو اهد ایگلز هلند در ۲ مقط��ع بازی کرده بود. باید دید بعد 
از کش��ورهای هلند، بلژیک،  انگلیس، کویت، قطر، اس��ترالیا و قبرس حالا نوبت به یک 

ماجراجویی جدید در کشوری دیگر فرا رسیده یا خیر.

س�رمربی تیم فوتبال پیکان می گوید تیمش 
در زمین مس�ابقه برابر سایپا به پیروزی رسیده 

و نتیجه بازی نباید تغییر کند.
مهدی تارتار در گفت وگو با ایسنا، درباره ی اتفاقات 
دی��دار تیمش مقابل س��ایپا اظهار کرد: ب��ا توجه به 
حساس��یت، ب��ازی جذابی را ش��اهد بودی��م اما بعد 
از گل دوم تی��م م��ا که از روی نقط��ه پنالتی به ثمر 
رسید حواش��ی زیادی ایجاد شد. داور چهارم پنالتی 
تش��خیص داد و به داور وس��ط انتقال داد. بعد از آن، 
بازی حدود ۱۰ دقیقه وارد تنش ش��د و نیمکت تیم 
مقاب��ل اعتراضات زیادی انجام دادن��د که همین امر 
باعث ش��د تمرکز گروه داوری برهم بخورد. از طرفی 
تمرکز نیمکت ما هم برهم ریخت. در اواخر بازی من 
از همکارانم پرس��یدم که چند فرصت تعویض داریم 
که به م��ن گفتند دو تعویض دیگ��ر می توانید انجام 
دهید در آن لحظه هم کادر نیمکت نش��ین من و هم 
کادر داوری تمرکز لازم را نداش��تند و متوجه نبودند 
که ما تا آن لحظه چهار تعویض انجام داده بودیم. در 
نهایت هم این اشتباه صورت گرفت و ما شش تعویض 
انجام دادیم اما جالب اس��ت بدانید بازیکن ششم که 
حدودا یک دقیقه در زمین حضور داش��ت اصلا توپ 
به پای��ش برخورد نکرد. نتیجه دو بر یک بود که این 
بازیکن وارد زمین می شود و با همان نتیجه دو بر یک 

هم بازی به پایان رسید.
وی ادام��ه داد: این که می آین��د و می گویند نتیجه 
بازی بیرون زمین رقم خورده اس��ت درس��ت نیست. 
هم��کار ما می آی��د و می گوید من اس��تعفا داده ام اما 
نتیجه بازی را س��ه بر صف��ر کنید. کجای دنیا چنین 
چی��زی اس��ت؟ در دوره آق��ای دادکان م��ن بازیکن 
تی��م راه آهن بودم ما با نفت آبادان بازی داش��تیم و 
ب��رای صعود ب��ه لیگ برتر باید ت��لاش می کردیم. ما 

نفت آبادان را شکس��ت دادیم و صع��ود کردیم. یادم 
می آید در آن مقطع مس��ئولین اس��تان خوزس��تان 
تلاش زیادی انجام دادند که به خاطر استفاده از یک 
بازیکن غیرمجاز که گویا رده ۲۳ س��ال بوده اما جزو 
بزرگسالان به زمین رفته تیم ما را محروم کنند. آقای 
دادکان در آن مقط��ع حرف جالبی زد. او در آن زمان 
گفت زمین بازی جایی است که نتایج در آن مشخص 
می ش��ود. ما هم دیشب برابر س��ایپا جوانمردانه بازی 
کردیم و نتیجه در زمین مش��خص ش��د. تیم ما ۱۱ 
ب��ر۱۱ مقابل حریف بازی ک��رد و اینگونه نبود که با 
یک یار اضافه بازی کنیم یا این که تعویض شش��م ما 
دقیقه ۵۰ انجام شود و با بازیکنی که تازه نفس است 
گل بزنیم. بازیکن شش��م ما زیر یک دقیقه در زمین 

حضور داش��ت و اصلا توپ ب��ه پایش نخورد. به جای 
این حرف ها بپذیرید که تیم تان شکست خورده است 

و دنبال تغییر نتیجه نباشید.
وی در ادامه درب��اره ادعای فراز کمالوند که عنوان 
کرده نتایج بیرون زمین رقم خورده است، اظهار کرد: 
من کاری به این مس��ائل ندارم من جزو آن مربیانی 
هستم که صرفا تمرکزم روی مسائل فنی است. هیچ 
وقت ش��ما نمی بینید ما به فدراسیون برویم و در این 
اتاق یا در آن اتاق تلاش کنیم که از داوری سود ببریم. 
تیم ما با ذوب آهن بازی کرده است اما بروید ببینید 
در نیم فصل اول چه بر سر ذوب آهن آمده است و یا 
در هفته ه��ای اخیر چقدر داوری به ضرر تیم ما بوده 
است. اما قبول داریم که اشتباهات سهوی بوده است 

و به خاطر نبود سیستم VAR است. تا زمانی که این 
سیستم به فوتبال ایران نیاید اشتباهات داوری وجود 
دارد. من کاری به مس��ائل پشت پرده ندارم، اما آقای 
قنبرزاده و عزیزی خادم امتحان پس داده هس��تند و 
افراد باتجربه ای هستند. مطمئن هستم آنها تلاششان 
را می کنند تا وضعیت بهبود یابد. آنها تا به حال قدم 
بزرگی برای دستمزد داوران برداشته اند که این نشان 

می دهد برای بهبود شرایط تلاش می کنند.
تارت��ار در پاس��خ ب��ه این س��وال که انتظ��ارش از 
فدراسیون فوتبال در مواجهه با اتفاقات دیدار تیمش 
مقابل سایپا هم اظهار کرد: افرادی که اشتباه کرده اند 
مش��خص هس��تند اما من نمی خواه��م تقصیر را به 
گ��ردن یک نفر بین��دازم. تیم حریف آنق��در در کنار 
زمین شلوغ کردند که تمرکز تیم داوری برهم ریخت. 
در کن��ار تیم داوری تمرکز ما ه��م برهم خورده بود. 
من همیش��ه از کادر نیمکت نشین هم می پرسم چند 
تعویض داریم که حتی کادر من هم نمی دانس��ته که 
ما چهار تعویض انجام داده ایم و نباید دو تعویض دیگر 
انجام می ش��د. ما در زمین مس��ابقه بازی را برده ایم. 
از داوری هم همان طور که ما متضرر ش��دیم خیلی 
از تیم ها هم متضرر ش��ده اند، اما هیچ کس نمی تواند 
وارد مس��اله ش��ش تعویض ش��ود، چون بازیکنی که 
ب��ه عنوان تعویض شش��م وارد زمین می ش��ود اصلا 
 ت��وپ را لمس نمی کن��د و مقصران این اش��تباه هم 

مشخص هستند.
وی در پای��ان درب��اره اینکه معتقد اس��ت پنالتی 
تیمش درست بوده، گفت: من صحنه پنالتی را ندیدم 
ول��ی آنطور که آنالیزور من گفت بازیکن ما در تلاش 
اس��ت که به توپ برسد اما بازیکن حریف او را گرفته 
و اج��ازه حرکت نمی دهد. با این حال تا فیلم بازی را 

نبینم نمی توانم اظهارنظر کنم.

پیشکس�وت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: 
پرسپولیس این پتانسیل را دارد تا در هر سه 

جام پیش رو قهرمان شود.
محمد پنجعلی در گفت وگو ب��ا خبرنگار ایرنا، با 
اش��اره به عملکرد سرخپوش��ان برابر استقلال در 
ش��هرآورد نود و پنجم پایتخت اظهار داشت: بازی 
خوب��ی را از هر دو تیم ش��اهد بودیم اما تیمی که 
مستحق برتری بود پرسپولیس بود چرا که شاگردان 
 گل محمدی با باهوشی توانستند سه امتیاز این دیدار 

را کسب کنند.
وی اف��زود: یکی از عوامل برتری تیم دفاع تیمی 
خوب پرسپولیس در این مسابقه بود. واقعا ساختار 
دفاعی پرسپولیس تحس��ین برانگیز است و اجازه 
نمی دهد که تیمی مقابل پرسپولیس قد علم کند. 
نباید از تاثیر این موضوع در موفقیت های اخیر تیم 

چشم پوشی کرد.
پیشکسوت تیم فوتبال پرس��پولیس در رابطه با 
عملکرد مدافعان تیم گفت: مدافعان پرس��پولیس 
به ویژه کنعانی زادگان و سید جلال حسینی جزو 
برترین نفرات تیم در ش��هرآورد بودند اما موفقیت 
پرس��پولیس فقط به این دو نفر باز نمی گردد بلکه 
س��اختار دفاعی خوب موجب شده تا تیمی نتواند 

برای پرسپولیس خطرآفرین شود.
وی اضاف��ه ک��رد: از طرفی پرس��پولیس در این 
ب��ازی باهوش بود و توانس��ت به خوبی ش��رایط را 

کنت��رل کن��د و خیلی خ��وب و فوتبالی این س��ه 
امتیاز به دس��ت آمد. حالا تیم با کس��ب این س��ه 
امتی��از ب��ه قهرمان��ی نزدیک تر ش��ده اس��ت و با 
 روحیه خوبی به س��مت قهرمانی پنجم گام خواهد

برداشت.
پیشکسوت سرخپوشان در مورد شانس قهرمانی 
تیم گفت: فکر می کنم پرسپولیس قدرتش را هم 
در آس��یا و هم در ایران نشان داده و فکر نمی کنم 
که کسی تردیدی در موفقیت این تیم داشته باشد.  
این تیم مدعی اصلی در آس��یا است و همه به این 

پرسپولیس خوش بین هستیم.
وی در رابطه با دیدار پرسپولیس در جام حذفی 
برابر ش��اهین بن��در عامری تصریح ک��رد: نباید به 
هی��چ وجه حریف را دس��ت کم گرف��ت. قهرمانی 
در هر جامی ل��ذت خودش را دارد و امیدوارم این 

پرسپولیس سه گانه کسب کند.

س�رمربی مس�تعفی تیم فوتبال س�ایپا گفت: 
مس�ائل غیر فنی از حیطه اختی�ارات من خارج 
اس�ت و به همی�ن خاطر ب�ه س�ایپا بازنخواهم 

گشت.
به گزارش ایرنا، سایپا در حال حاضر شرایط چندان 
خوبی در جدول رده بندی مس��ابقات لیگ ندارد. تیم 
فوتبال س��ایپا هم اکنون با ۱۹ امتیاز در رده پانزدهم 

جدول ۱۶ تیمی لیگ قرار دارد.
این تیم در دیداری خانگی از هفته بیس��ت و سوم 
لیگ برتر به مصاف پیکان رفت که در این مس��ابقه با 
نتیجه دو بر یک از میهمانش شکست خورد تا شرایط 

این تیم برای بقا در لیگ سخت تر از قبل شود.
پس از این شکس��ت که البته با حاشیه های زیادی 
همراه بود، »فراز کمالوند« اعلام کرد از س��مت خود 
 به خاطر ش��رایط حال حاضر نارنجی پوش��ان استعفا 

خواهد کرد.

در همین راس��تا اعض��ای هیات مدیره باش��گاه در 
جلسه فوق العاده حاضر شدند تا در مورد شرایط فعلی 
تی��م فوتبال این باش��گاه و همچنن اس��تعفای »فراز 

کمالوند« تصمیم گیری کنند.
این در ش��رایطی است که فراز کمالوند در گفت وگو 
با خبرنگار ایرنا، در مورد مخالفت هیات مدیره باشگاه 
س��ایپا با استعفای وی اظهار داش��ت: از هیات مدیره 
باش��گاه تش��کر می کنم. همه اعضای هی��ات مدیره 
انس��ان های با تجربه و کاربلدی هس��تند اما من روی 

موضع خودم هستم و باز نخواهم گشت.
وی اف��زود: برخی مس��ائل فنی نیس��ت و از حیطه 
وظایف و اختیارات من خارج اس��ت. در این ش��رایط 
کاری از دس��ت من بر نمی آید. بهتر است فردی بیاید 

که بتواند در این شرایط کار کند.
سرمربی مستعفی تیم فوتبال سایپا اضافه کرد: من 
از سمتم استعفا کردم تا بیایند و بررسی کنند که چه 
بلایی س��ر سایپا آوردند. مسوولان باشگاه ما هم برای 

دفاع از حق سایپا تلاش کنند.
وی تاکی��د ک��رد: ما در بحث اتفاقات حاش��یه ای و 
بح��ث ۶ تعویض پیکان تابع نظر فدراس��یون فوتبال 
هس��تیم اما فقط خواسته ما این اس��ت که نتایج در 

زمین رقم بخورد.
کمالون��د در مورد صحبت های مه��دی تارتار علیه 
 وی نی��ز گف��ت: در م��ورد صحبت های ف��ردی دیگر 

نظری ندارم.

پنجعلی: 

پرسپولیس پتانسیل کسب سه گانه را دارد
کمالوند:

 به سایپا برنمی گردم

این وس�ط یک خرده نگرانی هم در مورد کلیشه ای ش�دن نقش 
باق�ری وجود دارد. این که کریم هر بار وس�ط دعوا باش�د، کم کم 
شکوه و ابهت او را زیر سوال می برد. یادمان باشد کاریزما و اقتدار 

عرفی، کیسه ای نیست که بتوان بی حساب از آن خرج کرد.
به گزارش ایس��نا، روزنامه دنیای  اقتصاد نوش��ت: »حالا دیگر تبدیل به 
یک روال همیش��گی شده است. این که یک گوشه ورزشگاه درگیری راه 
بیفت��د، کریم باقری در نقش میانجی ب��ه دل میدان بزند، آتش فروکش 
کند و بعد رس��انه ها و شبکه های اجتماعی پر از تعریف و تمجید از مربی 
پرسپولیس شود. کم کم تمامی اهالی فوتبال ایران کل سناریو را از حفظ 
شده اند. این داستان آخرین  بار در جریان داربی ۹۵ تهران رخ داد؛ جایی 
که بعد از تکل خش��ن محمد نادری روی پای بازیکن پرسپولیس، نفرات 

اصلی و نیمکت نشینان دو تیم به قصد مجادله به هم نزدیک شدند.
باز هم کریم باقری با س��رعت نور خودش را به غائله رساند و کمی هم 
با چاش��نی خش��ونت همه را از هم جدا کرد. این اتفاق هفته گذشته در 
اصفهان هم رخ داد. وقتی تنش بین بازیکنان پرس��پولیس و سپاهان اوج 
گرفت، این باقری بود که وارد گود ش��د و آنها را از هم دور نگه داش��ت. 

ویدئوهایی که از تونل ورزش��گاه منتشر شده، به وضوح شامل فریادهای 
باق��ری اس��ت و او را در ح��ال راندن بازیکنان خودی ب��ه داخل رختکن 
نش��ان می دهد. در همین مس��ابقات فصل جاری بار دیگ��ر کریم باقری 
به قصد آرام کردن محمدحس��ین کنعانی زادگان وارد زمین ش��د و ضمن 
برخورد فیزیکی، بازیکن پرس��پولیس را آرام ک��رد. باقری در داربی رفت 
فصل گذش��ته هم در نقش میانجی بین نفرات درگیر ظاهر ش��ده بود. او 

حتی در دوره بازی هم همین خصوصیت را داش��ت و هنوز برخوردش با 
ش��یت رضایی و علیرضا حقیقی را فراموش نکرده ایم. باقری سال هاست 
دستیار س��رمربیان پرسپولیس به ش��مار می رود؛ از علی دایی تا برانکو، 
کالدرون و حالا هم یحیی گل محمدی. با این همه به  نظر می رسد کسی 
خیلی از باقری انتظار نقش آفرینی فنی ندارد. تیم دس��تیاران و مشاوران 
فنی همه س��رمربیان قبلی مشخص بوده، اما کریم نقش چندانی در این 
مس��ائل نداشته اس��ت. همین حالا هم به  نظر می رسد در بخش تئوری، 
حمید مطهری در حال کمک به یحیی است اما باقری صرفا در بزنگاه های 
انضباطی دیده می شود. صد البته نقش او در این زمینه بسیار مفید بوده 
و همیش��ه هم به درستی مورد س��تایش قرار گرفته است اما بهتر می شد 
اگر در اثر سال ها حضور کنار سرمربیان مختلف پرسپولیس، کریم باقری 
کمی هم وجاهت فنی پیدا می کرد. به  نظر می رس��د او برنامه خاصی در 
این زمینه ندارد. هرگز دنبال مربیگری به شکل مستقل نیست و صرفا از 
این که نقش یک »وزنه« را در پرس��پولیس ایفا کند، رضایت دارد. خب 
این هم بد نیست اما با چنین شرح وظایفی شاید سمت سرپرستی برای 

کریم می توانست متناسب تر از دستیار سرمربی باشد.

برای کریم باقری نگران هستیم

مریم ایراندوس�ت را می توان مشهورترین مربی فوتبال زنان در 
ایران نامید. جوانی از انزلی که س�ال ها در ملوان بازی کرده، این 
تیم را ساخته و در نهایت به عنوان بازیکن و مربی راهی تیم های 

ملی شده است.
به گزارش ایلنا، ایراندوس��ت با کوله ب��اری از تجربه، دوباره هدایت تیم 
زنان ایران را برعهده گرفته و می کوشد تا عنوانی در خور با شاگردان خود 
کس��ب کند. او که همیشه حرف خود را می زند و هراسی از کسی ندارد، 

یک خواسته منطقی از مسئولان دارد.
اینکه به تیم های ملی زنان و مردان نگاه برابر داش��ته باش��ند و تفاوتی 
میان این دو تیم قائل نش��وند. گپ و گفت کوتاه ما با مریم ایراندوس��ت 

پیش روی تان است.
اول از همه درباره حضور مجدد ش��ما در تیم ملی زنان صحبت کنیم. 
اینک��ه چطور ش��د هدایت تیم زنان ر ا بر عهده گرفتی��د و حالا که اردو 

برگزار شده، بازیکنان چه شرایطی دارند؟
 من از س��ال 88 تا ۹۲ در تیم های ملی نوجوانان، جوانان و بزرگسالان 
ب��ه عنوان مربی فعالیت کردم و حالا هم این وظیفه را با افتخار بر عهده 
دارم. م��ا زمان کمی در اختیار داریم و باید خودمان را به بهترین ش��کل 
ممکن آماده کنیم. بازیکنان حدود س��ه ماه از فعالیت حرفه ای دور بودند 

و البته محدودیت فضا هم مثل همیشه داشتند.
با توجه به ش��یوع ویروس کرونا شرایط سخت تر هم شد اما الان داریم 

تلاش می کنیم با کمک همه این شرایط سخت را کنار بزنیم تا در نهایت 
هم بهترین بازیکنان انتخاب ش��وند و هم وضعیت روحی روانی ویژه ای را 

ایجاد کنیم تا بتوانیم نتایج خوبی به دست بیاوریم.
نخستین مسابقه تیم ملی زنان کی و مقابل چه تیمی برگزار می شود؟

 اولین مسابقات رس��می ما مقدماتی جام ملت های آسیا در هند است 
که شهریورماه برگزار می شود اما ما ۱6 خرداد به بلاروس اعزام می شویم 
و اردوی��ی تدارکات��ی را برگزار می کنیم. در ای��ن اردو دو بازی تدارکاتی 
نیز انجام می دهیم. ش��ما از جمله مربیان ش��جاعی هس��تید که همیشه 
حرف تان را به مسئولان می زنید. چه زمانی که مربی تیم باشگاهی بودید 
و چ��ه مدتی ک��ه در تیم های ملی فعالیت داش��تید. در مقطع فعلی چه 

خواسته ای از مسئولان دارید؟
 خواس��ته اصلی و کلیدی ما فراهم کردن ش��رایط برابر و نگاه حرفه ای 
به تیم زنان اس��ت. البته این مس��أله تا اینجای کار انجام ش��ده. هم در 
صحبت و هم در عمل این اتفاق رخ داده و همه برنامه ها عالی پیش رفته 
اس��ت. امیدوارم این ش��رایط فقط منوط به مسابقات و به دلیل بازگشت 

به رنکینگ نباشد.
ما مربیان خوبی در اختیار داریم و مهم ترین هدف همه ایجاد شرایطی 
اس��ت که تیم ملی بتواند به موفقیت برس��د. حالا با مریم ایراندوس��ت یا 
بدون من، هیچ تفاوتی ندارد. امیدوارم در ایجاد این شرایط وقفه نیفتد و 
همانطور که آقایان می توانند به تورنمنت های مختلف اعزام شوند و بازی 

تدارکاتی انجام بدهند، ما هم چنین شرایطی را تجربه کنیم.
ب��ا توجه به حضور برخی مربیان مرد در تیم زنان، بعضی ها ش��روع به 
انتقاد کرده اند. ش��ما چه واکنشی مقابل این انتقادهای عجیب و منسوخ 

 شده دارید؟
 وقتی ما دم از فوتبال حرفه ای می زنیم، دیگر این انتقادها را نباید انجام 
داد. خوشبختانه فضای مجازی و اینترنتی باعث شده تا بتوانیم اخبار ریز 
فوتبال در جهان را ببینیم و بشنویم. الان در تیم های مردان هم می بینیم 
که از بدنس��از، مربی یا پزش��ک زن هم اس��تفاده می کنند. حتی داورانی 
دیده ایم که بازی های مردان را قضاوت می کنند. به همین خاطر مردان و 

زنان می توانند کنار هم فعالیت حرفه ای را انجام بدهند.

ایراندوست: خواسته ما شرایط برابر و نگاه حرفه ایی به تیم بانوان است

ما در زمین مسابقه بردیم و نباید نتیجه تغییر کند
تارتار: 


